
 

 

 

 

Fråga om kommunens måltidsservice för skolor 
 

Idag har många det svårt ekonomiskt på grund av konjunktur och inflation. Det kommer nästan 

varje vecka rapporter om att skolbarn äter extra mycket mat på skolluncherna runt om i vårt land. 

Att skolmaten håller hög kvalitét med näringsämnen och energi för barnen är A och O för att de 

ska orka med hela skoldagen. Skolmaten utsätts ofta för politisk styrning i form av olika ”teman” 

så som tex ”vego-norm”. Föräldrar rapporterar ofta hur barnen tycker att de vegetariska rätterna 

är mindre goda och därför äter avsevärt mycket mer mellanmål och middag de dagar som skolan 

enbart serverat vegetariska rätter.  

Vad som skett den senaste tiden är att vi hört att föräldrar säger att barnen äter mer hemma varje 

dag nu jämfört med tidigare. Rapporterna kommer även från familjer som inte uppger att de har 

några ekonomiska hinder för att öka på måltidernas storlek, så den här frågan handlar inte om att 

föräldrar har det tufft ekonomiskt. Frågan är istället vänd mot de som förser barnen med måltider 

under dagarna. När vi alla ser prisökning på livsmedel så drabbar det även kommunal verksamhet. 

Frågan är vad kommunen gjort för att tackla prisökningen.  

Min fråga är, har kommunens måltidservice för skolor det tufft ekonomiskt i och med prisökning 

på livsmedel och inflationen ändrat portionsstorlekar eller näringstätheten i maten?  

 

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling: 

• Hur hanterar kommunens måltidsservice för skolor den ökade prisbilden? 

• Har kommunens måltidservice för skolor minskat på näringstätheten i den mat som 

serveras i verksamheten? 

• Har kommunens måltidsservice för skolor gjort andra indragningar till barnen, så som 

minskning på mjölk, smörgåssmör, sallad/råkost till måltiderna? 
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